
Zápis z porady vedení konané dne 18. 8. 2014 

Přítomni: Holub, Ledvinka, Malinka, Kohoutková, Regner, Matyska, Dostál, Šrubařová, 

Novotná Buršíková 

Omluveni: Křenek, Bartošek, Veselý, Račanský (do 11:16) 

 

1. Sdělení ředitele  

– Pror. Malý, odpovídající za koordinaci přípravy dlouhodobého záměru, vytvořil 

koordinační skupinu, v niž ale není zastoupen pror. Janyška. Konkrétní oblasti budou 

zpracovávat pracovní skupiny, pror. Janyška aktuálně usiluje o to, aby byl do každé 

pracovní skupiny vždy zařazen člověk s odpovědností za IT.  

– Velké infrastruktury – ÚVT podalo návrhy do infrastruktur CERIT-SC (jediný 

partner) a ELIXIR (člen konsorcia, podával UOCHB AV ČR). Výsledky první etapy 

hodnocení mají být do 5. září. 

– Ministerstvo si vyžádalo aktualizaci dlouhodobé udržitelností projektů OP VaVpI 

s výhledem do roku 2024. VI CERIT-SC byl naplánován do roku 2022, včetně 

finančního rámce. Sběr podkladů na RMU je ve středu 20. 8. 2014 

– Rozpočet MU na příští rok – po odchodu kvestora byl sestavením rozpočtu pověřen 

pror. Janyška ve spolupráci se Sellnerem. Rozpočet bude stavěn analogicky jako 

rozpočet na rok 2014.  

– Matyska varoval, že se novináři často obracejí s různými dotazy na osoby zapojené do 

projektů. Ředitel důrazně žádá, aby tyto dotazy byly přesměrovávány na oddělení 

projektové podpory a lidé nevytvářeli vlastní verze odpovědí. Divizní zdůrazní na 

schůzkách svých divizí.  

– Policie přestala posílat oficiální žádosti o spolupráci při pátrání, žádají telefonicky. 

Ředitel zakázal telefonickým žádostem vyhovět. Je třeba slušnou formou sdělit, že 

potřebujeme oficiální pověření a žádost. Divizní zdůrazní na schůzkách svých divizí.  

 

2. Personalistika 

– Čeleda a Holub byli oficiálně jmenováni docenty. Matyska připraví podklady pro 

výběrové řízení na tři místa habilitovaných docentů, případně profesorů 

(akademických pracovníků), očekává se účast všech našich habilitovaných docentů. 

Nižší akademické pozice budou řešeny v budoucnu po výběru akademických docentů.  

– Vedoucí divizí zašlou do týdne Matyskovi rozvahu, jak by měla divize personálně 

vypadat. Zatím není dokončen návrh rekonstrukce divize podpory uživatelů, během 

příštího týdne se ředitel sejde s Křenkem a Regnerem.  

– Probíhá aktualizace pracovních činností, divizní připomenou svým vedoucím 

oddělení, že má být dokončena do konce srpna.  

 

 

3. Ostatní  

– Kohoutková informovala o přípravě velkého meziuniverzitního rozvojového projektu 

na ČVUT. Vyjádřili jsme zájem o spolupráci, během tohoto týdne očekáváme reakci.  

– Šrubařová informovala, že bylo vytvořeno místo tajemníka RMU. 

– Šrubařová varovala, že se auditní orgán ministerstva financí zaměřuje na kontrolu 

nezpůsobilých výdajů – jak vznikly, z čeho byly hrazeny apod. Další cílovou oblastí 

kontrol jsou uplatnění sankcí ze smluv. 

– Ledvinka informoval, že byli obesláni pracovníci na Botanické s informacemi 

o nových elektrických zásuvkách a jejich zapojení.  



– Ledvinka informoval, že je připraven pokyn, který bude v budoucnu součástí 

provozního řádu sálů, stanovuje odpovědnost za úklid a pořádek na sálech a za vstup 

osob. Pokyn je v připomínkování u provozního oddělení, poté bude zaslán kolegiu. 

Ledvinka zašle divizním seznamy externích i interních osob s právem vstupu, divizní 

aktualizují.  

– Do konce srpna musí být jasné, jaká zařízení se budou v rámci rekonstrukce sálů 

stěhovat a kam, včetně sálu CERIT-SC.  

– Kohoutková požádala o dřívější vyplacení čtvrtletních odměn pro Jitku Spurnou, 

Spurná odchází začátkem září na mateřskou. Práci i vedení oddělení po ní převezme 

Jiří Kozel.  

– Kohoutková informovala o spolupráci s CEITECem na zpracování personálních dat 

pro IS CEITEC, vše funguje dle požadavků.  

– Ve čtvrtek proběhne navezení nových strojů na CPS, část starých strojů zůstane na 

skladě, částí budou pokryty potřeby malých pracovišť, která jsme převzali do správy. 

O zbytek mají zájem některé fakulty a kampus. Je třeba hlídat inventární čísla těchto 

strojů pro převod majetku.  

– Diskuse o rekonstrukci CPS, některé věci jsou v havarijním stavu. Vznikne pracovní 

tým, divizní promyslí, kdo z jejich divize by měl být součástí.  

– Matyska odsouhlasil jeden zavřený den na CPS, případné protesty řešit s ředitelem. 

– Objevují se nové firmy s AV technikou, posílat je za Holubem.  

– Bude vypsáno výběrové řízení na kopírky do Safe Q. Vzniká představa o budoucím 

fungování Safe Q. 

– Finanční kompenzace za malá pracoviště, která jsme převzali do správy, je třeba řešit 

již se Sellnerem.  

– Veselý se po návratu z dovolené setká s tajemnicí přírodovědecké fakulty, nabídne jí 

outsourcing.  

– Dostál informoval o záměru rozšířit archivaci materiálů k projektům, staré 

dokumentace budou umístěny do spisovny.  

– Klíče od nové budovy FI se budou řešit v září, zatím není hotový provozní řád 

budovy. Bude třeba rozhodnout, zda zachováme současný stav, což by znamenalo, že 

vnitřní spojovací dveře se budou po 18 hodině zavírat (vnější spojovací dveře by 

zůstávaly otevřené).  

– Program na malé výjezdní zasedání v říjnu rámcově vytvoří Matyska a Šrubařová, 

z toho vyplyne, které další osoby se zúčastní. Na oba dva dny a nocleh se zatím počítá 

s účastí členů kolegia. Kontrola 25. 8.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala:     Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

ředitel ÚVT MU 

 


